

Title (en)

Cover for duvet or pillow comprising two interchangeable panels, and set of bed linen comprising such cover

Title (de)

Deckbettbezug oder Kissenbezug bestehend aus zwei auswechselbaren Bahnen und Bettzeug mit einem solchen Bezug

Title (fr)

Housse de couette ou d'oreiller constituée de deux panneaux interchangeables, et parure de lit comprenant une telle housse

Publication

EP 1504699 A1 20050209 (FR)

Application

EP 04364055 A 20040730

Priority

FR 0309712 A 20030806

Abstract (en)

The cover has a casing formed by assembling two panels provided with assembling/dismantling unit facilitating installation of a feather bed (2) in the casing or its removal. Each panel has a principal part (11) that includes lateral edges. The panels have identical dimensions so that the casing formed by the assembling of the panels is arranged to make head and foot flaps (121, 122), respectively. An independent claim is also included for a bed linen cover for covering a feather bed.

Abstract (fr)

L'invention a pour objet une housse destinée à recouvrir une couette (2) ou un oreiller, du type comprenant une enveloppe formée par l'assemblage d'au moins deux panneaux (1) pourvus de moyens d'assemblage/désassemblage facilitant la mise en place de la couette (2) dans ladite enveloppe ou son retrait, caractérisée en ce que lesdits deux panneaux (1) comprennent chacun une partie principale (11) dont les bordures latérales (111) présentent des moyens d'assemblage/désassemblage, au moins un rabat (121), (122) s'étendant dans le prolongement de ladite partie principale (11), et en ce que lesdits deux panneaux (1) présentent des dimensions sensiblement identiques de telle sorte que ladite enveloppe soit formée par la réunion desdits panneaux (1) disposés de façon que ledit rabat (121) d'un desdits panneaux soit un rabat de tête tandis que ledit rabat (122) de l'autre desdits panneaux soit un rabat de pied. <IMAGE>

IPC 1-7

A47G 9/02

IPC 8 full level

A47G 9/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47G 9/02 (2013.01); **A47G 9/0253** (2013.01); **A47G 9/0261** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 2331239 A 19990519 - MENA OLGA [GB]
- [A] DE 4018769 A1 19901220 - VARIO TEXTIL AG [CH]
- [A] FR 2540718 A1 19840817 - KOMMER MARCELLE [FR]
- [A] EP 1082928 A1 20010314 - REVERMANN MADELON [NL]
- [X] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 2002, no. 11 6 November 2002 (2002-11-06)
- [A] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 2003, no. 08 6 August 2003 (2003-08-06)
- [A] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 2002, no. 08 5 August 2002 (2002-08-05)
- [A] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 2002, no. 09 4 September 2002 (2002-09-04)

Cited by

GB2490610A; GB2490610B; FR3095328A1; EP1563769A1; WO2022269397A1; IT202100016166A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1504699 A1 20050209; EP 1504699 B1 20060510; AT E325564 T1 20060615; DE 602004000847 D1 20060614; FR 2858531 A1 20050211; FR 2858531 B1 20060331

DOCDB simple family (application)

EP 04364055 A 20040730; AT 04364055 T 20040730; DE 602004000847 T 20040730; FR 0309712 A 20030806